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Jaarverslag 2022 

 

Inleiding 

In het verslagjaar 2022 was voor het voor het eerst weer mogelijk om een groot deel van de geplande 
activiteiten weer op te pakken. De Coronamaatregelen waren weliswaar aan het begin van 2022 nog 
een deel van toepassing, maar gaande het jaar konden de jeugdactiviteiten weer worden opgepakt en 
werden de meeste geplande wedstrijden ook weer gehouden. Kortom die blokkade viel grotendeels 
weg. Financieel konden we de zaak ook goed draaiende houden. Het al jaren durende knelpunt van 
genoeg bestuursleden en vrijwilligers voor de diverse activiteiten bleef ons ook in 2022 parten spelen. 
Voor het tweede jaar achtereen moesten we veel activiteiten annuleren. Het ledental bleef stabiel. 
Ondanks de forse reparaties in Meddo vorig jaar, moeten we ook dit jaar toch nog weer een aantal 
reparaties uitvoeren. De droogte van de afgelopen jaren heeft toch meer schade aangericht dan 
aanvankelijk werd voorzien. De plannen voor uitvoering van reparaties aan de oever van de Puls 
konden worden omgezet in acties, die begin 2023 zulle worden uitgevoerd. 

Samengevat, een jaar waar zich geen grote problemen hebben voor gedaan, maar zeker 
teleurstellend omdat we “te veel op de winkel hebben moeten passen” en te weinig ambitie konden 
tonen om echt een bloeiende vereniging te zijn. 

Bestuur en taakverdeling  

Besturen van verenigingen wordt een steeds ingewikkelder probleem. In 2022 werd o.a. toegevoegd 
dat ook bestuursleden van verenigingen als de Karper in het zg. UBO-register moeten worden 
opgenomen. Op zich niet zo’n karwei, maar steeds weer moeten we er alert op zijn dat aan alle 
wettelijke voorschriften, verplichte inschrijvingen, e.d. voldaan wordt. Dit maakt mede dat de 
bereidheid van leden om bestuursverantwoordelijkheid te dragen steeds kleiner wordt. Het bestuur 
maakt zich ernstig zorgen over deze ontwikkeling. We zullen hier echt iets mee moeten. Het 
voortbestaan van de vereniging is echt aan de orde. Momenteel moeten te weinig mensen te veel 
doen.  

Beheer en organisatie 

De administratie wordt in eigen beheer uitgevoerd door de penningmeester die daarbij gebruik maakt 
van het boekhoudprogramma van Snelstart. De ledenadministratie wordt beheerd door de 2e 
penningmeester en is ondergebracht bij HSV-leden, onderdeel van Sportvisserij Nederland. De – 
financiële – administratie wordt jaarlijks gecontroleerd door Boesveld van der Burg Accountancy en 
Belastingadviezen Winterswijk.  

Gebouw de Puls, Clubhuis 

Het gebouw bij de Puls begint steeds meer te lijken op een clubhuis. Het gebouw heeft in 2021 al een 
stevige onderhoudsbeurt gehad. Dit jaar is een alarminstallatie aangebracht en zijn camera’s 
geplaatst.  

Wedstrijden 

In 2022 konden de meeste wedstrijden door gaan. Helaas moeten we constateren dat de 
belangstelling hiervoor afneemt. In de laatste maanden van 2022 is een evaluatie gehouden naar de 
gang van zaken rond wedstrijden. Gebleken is dat veel energie verloren gaat door te weinig goede 
onderlinge afstemming. Kennis kan beter gedeeld worden en de activiteiten kunnen beter op elkaar 
worden afgestemd. Er is een – aangepast – wedstrijdprogramma vastgesteld dat o.a. voorziet in de 
aanstelling van een wedstrijdcommissaris. De functie wordt – ad interim – waargenomen door de 
secretaris. Bij mogelijke uitbreiding van het bestuur tijdens de Ledenvergadering van 20 maart a.s. zal 
de onderlinge taakverdeling opnieuw worden bekeken. 
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Beheer en Onderhoud 

Voor beheer en onderhoud is inmiddels een goed toegeruste groep beschikbaar. Zij verzorgen het 
hele jaar door het noodzakelijke onderhoud bij de drie viswateren. Waar nodig worden derden 
ingeschakeld. Ook dit jaar heeft de jaarlijkse controle plaats gevonden om de risico’s/veiligheid van de 
bomen in beeld te brengen en waar nodig is onderhoud uitgevoerd. 

Controles/Globe Security 

Helaas zijn we er in 2022 niet in geslaagd controles te laten uitvoeren door onze eigen 
controlecommissie. In een gesprek daarover in november jl. is besloten – vooralsnog de activiteiten 
van de controlecommissie tot nader orde stil te leggen. Het bestuur acht het niet verantwoord om met 
de huidige – te geringe – bezetting controles uit te voeren. In de Ledenvergadering van 20 maart a.s. 
zal hierover met de leden van gedachten worden gewisseld. Door Globe Security zijn wel de nodige 
controles uitgevoerd. Ruim 450 (2021: 375) vissers werden gecontroleerd. In 39 (2021: 8) gevallen 
werd een overtreding geconstateerd. Procentueel is het aantal geconstateerde overtredingen 
verviervoudigd. Belangrijkste reden hiervoor is dat scherper is gecontroleerd en dat 2021 het eerste 
jaar van deze werkwijze was. In 2022 hebben geconstateerde overtredingen – nog – niet geleid tot 
sancties. Met Globe Security heeft de jaarlijkse evaluatie plaatsgevonden en zijn afspraken gemaakt 
over het houden van controles in 2023. De werkwijze is niet veranderd. Wel zal scherper en vaker 
gecontroleerd worden. Niet uitgesloten moet worden dat dit in 2023 zal tot sancties zal leiden. 

Jeugd 

De Jeugdcommissie heeft in 2022 weer een – nagenoeg geheel – programma kunnen draaien. Er zijn 
vislessen gegeven, jeugdwedstrijden gehouden en ook de VisVakantieWedstrijd kon doorgang vinden. 
Ook hier geldt – min of meer – dat de belangstelling afneemt. Weliswaar is de belangstelling in het 
begin alleszins redelijk. In de loop van het jaar neemt dit ook hier verder af.  Een echte oorzaak 
hiervoor is nog niet gevonden In 2023 zal hieraan extra aandacht worden besteed. De al langer 
gekoesterde wens om de Viskaravan van Sportvisserij Nederland naar Winterswijk te halen is ook dit 
jaar niet gelukt vanwege te weinig menskracht. 

Samenwerking derden, relatie collega-visverenigingen  

Van oudsher is er jaarlijks een besturenwedstrijd van de Karper en Het Voorntje in Eibergen. Deze 
vond ook In 2022 plaats. Dit keer was Eibergen de organisator. Besloten is deze traditie voort te 
zetten.  

Steeds vaker krijgen we verzoeken van collega-verenigingen om in een van onze viswateren een 
viswedstrijd te houden. Graag stellen we daarvoor onze prachtige viswateren ter beschikking.  

Relatie HFMN en SVN 

De relatie met de Hengelsport Federatie Midden - Nederland en Sportvisserij Nederland is tegen het 
licht gehouden. Vanzelfsprekend staat aansluiting niet ter discussie. Er heeft een gesprek 
plaatsgevonden waarin is geconstateerd dat samen optrekken bijvoorbeeld richting gemeente 
Winterswijk, Het Waterschap, e.d. meerwaarde heeft. Hierover zijn afspraken gemaakt. Over de 
integratie na de fusie tussen SVN en de Federaties is weinig nieuws vermeld. Wel moesten we op de 
valreep van 2022 constateren dat het zogenaamde dubbele lidmaatschap toch al op 1 januari 2023 
ingaat. In de Ledenvergadering van 20 maart a.s. zullen wij dit nader toelichten. 

Controle en evaluatie Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) 

In december heeft de jaarlijkse controle en evaluatie van de AVG plaatsgevonden. Zorgvuldig is 
gekeken of De Karper aan alle daaraan te stellen voorwaarden voldoet. In 2022 is in het gebouw bij 
de Puls een alarminstallatie aangebracht. Bovendien zijn rondom het gebouw camera’s geplaatst. Dit 
is gebeurd volledig conform de daaraan te stellen eisen en voorwaarden en in het AVG-protocol 
opgenomen. Geconstateerd kon worden dat W.H.V. De Karper daarmee weer aan alle voorwaarden 
van de AVG voldoet.  
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Gemeente Winterswijk (Sportnota 2020; brief aan gemeenteraadsfracties) 

Eind oktober 2021 is aan alle (kandidaat-)gemeenteraadsfracties een brief gestuurd om aandacht te 
vragen voor de belangen van de Karper in relatie tot de maatschappelijke functie van onze vereniging 
in de Winterswijkse samenleving. In de brief wordt gevraagd hieraan aandacht te besteden in de 
verkiezingsprogramma’s. Helaas hebben we daarvan – met uitzondering van bij het CDA – niets 
teruggevonden in de verkiezingsprogramma’s. In maart jl. is een nieuw College van Burgemeester & 
Wethouders aangetreden. Het spreekt voor zich dat wij ons vrij snel na de installatie hebben gemeld 
met, enerzijds een uitnodiging voor een kennismaking met de wethouder, maar ook om nu eindelijk 
eens een keer erkend te worden als SPORT-vereniging. Inmiddels heeft de wethouder Wassink een 
kennismakingsbezoek aan de Karper gebracht. Hij toonde zich “sympathiek” voor wat betreft ons 
verzoek, maar gaf aan dat er “in het verleden” hierover door de Gemeenteraad uitspraken zijn gedaan 
die hij eerst moest nagaan. Aan het einde van het verslagjaar is ons – door de ambtenaar Sport en 
Vrije tijd – medegedeeld dat het College daarover in het voorjaar van 2023 een besluit zal nemen. 
Vrijwel zeker zal het daarna nog onderwerp van gesprek zijn in de Gemeenteraad. Wij staan klaar om 
op elk (on-)gewenst moment van ons te laten horen. 

Overleg Waterschap Rijn IJsselland Hengelsport Federatie Midden-Nederland en Gemeente 
Winterswijk 

In 2022 kon het overleg met Het Waterschap Rijn IJsselland, de gemeente Winterswijk en de 
Hengelsport Federatie Midden-Nederland eindelijk weer opgepakt worden. Het overleg dit jaar was 
vrijwel geheel gewijd aan de problemen rond de retentievijver aan de Joost van den Vondelstraat. 
Voorts is er ruim aandacht besteed aan de slechte communicatie rond de wijziging van de 
retentievijver bij de ROVA op het industrieterrein. Afgesproken is elkaar minimaal jaarlijks te treffen.  

Ledenvergaderingen 

Ledenvergaderingen worden – over het algemeen – maar matig bezocht, overigens een probleem dat 
niet uniek is voor onze vereniging. In de Ledenvergadering van 21 maart jl. is o.a. aandacht besteed 
aan de plannen voor aanpassing van de Puls. Uiteindelijk is besloten alleen noodzakelijk onderhoud 
uit te voeren, hetgeen in de eerste weken van 2023 plaatsvindt. Verder werd een moratorium 
aangenomen waar is aangegeven dat het bestuur niet bevoegd is te praten met derden over andere 
functie(s) van de eigen viswateren, eerst nadat en vooraf, een extra ledenraadpleging heeft 
plaatsgevonden. Door de aanstaande samenvoeging van Sportvisserij Nederland en de aangesloten 
Federaties verandert er ook het een en ander in de verhoudingen van de lokale verenigingen ten 
opzichte van de Hengelsport Federatie Midden-Nederland en Sportvisserij Nederland. Per 1 januari 
2023 zijn leden van lokale verenigingen ook lid van Sportvisserij Nederland. Als gevolg daarvan 
moeten ook de statuten van De Karper – op dat punt – worden aangepast. Het bestuur gaat verder na 
of ook aanpassing van de bepaling dat een bestuurslid slechts één herbenoemd kan worden nodig is. 
In de Ledenvergadering van 20 maart a.s. zal aan beide zaken aandacht worden besteed. 

Visstandbeheer 

In november is in de Meddose Kolk en de Puls en in het Kloosterveld – elk – 125 kg grote voorns 
uitgezet.  

Activiteiten/evenementen (ouderen, jeugd, gehandicapten) 

Hoewel er weer een Jeugdcommissie is, konden er in 2022 toch weer niet alle activiteiten worden 
georganiseerd. Wel gingen de vislessen door, maar iets met gehandicapten organiseren was helaas 
niet mogelijk. Ook activiteiten voor ouderen en/of gehandicapten konden niet plaatsvinden. Het 
ontbreekt ons, maar ook andere partijen die hierbij moeten assisteren, simpelweg aan voldoende 
menskracht. Het blijft een vurige wens hierin actief te zijn en zal steeds weer op de agenda blijven 
staan. 

Verkoop dag-/weekvergunningen 

De verkoop van dag-/weekvergunningen is op de huidige werkwijze gehandhaafd. Datzelfde geldt 
voor de verkoop van jaarvergunningen. In Groenlo is de verkoop van dag-/weekvergunningen 
verplaatst naar Dieren Speciaal Zaak Hartman-Stroet, omdat René Bomers zijn winkel heeft gesloten. 
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PR en Communicatie (Website, Facebook, Instagram, pers, nieuwsbrief) 

PR en communicatie bleven ook in 2022 onderbelicht. We hebben weliswaar vaker en betere 
publiciteit gehad, maar van een structureel geregistreerde communicatie is nog onvoldoende sprake. 
In 2023 staat dit opnieuw hoog op de agenda. 

Leden  

Het ledental is in 2022 niet verder toegenomen en is op 31 december 2.524. De contributie is per 1 
januari 2021 met – gemiddeld - € 5, - verhoogd. In 2022 heeft geen verhoging plaatsgevonden In de 
begroting is rekening gehouden met een – gemiddeld – ledental van ca. 2.500. In de 
Ledenvergadering van 21 maart is besloten ook de contributie voor 2023 niet te verhogen. 

Financiën 

In financieel opzicht kan onze vereniging terugzien op een goed jaar. Veel – extra – onderhoud kon 
worden gefinancierd uit de reservering van vorig jaar. Maar ook de extra – hoger dan begroot – 
inkomsten maakte het mogelijk meer onderhoud uit te voeren dan gepland. Onderhoud was 
noodzakelijk o.a. omdat de droogte -- dat geldt zeker in Meddo – toch nogal wat schade veroorzaakt 
heeft. We zijn dan ook blij met het geringe positieve saldo. Voor 2023 – en volgende jaren – worden 
vooralsnog - geen grote uitgaven voor onderhoud verwacht. De lopende begroting zal voldoende 
moeten zijn. Het komende jaar zal worden nagegaan of een onderhoudsreservefonds nodig, maar ook 
haalbaar is. 

Sociale Veiligheid  

Sociale Veiligheid bij de Karper is een onderbelicht onderwerp. In november van dit jaar heeft een 
inspiratiesessie Sociale Veiligheid, georganiseerd door NOCNSF, plaatsgevonden. Hierin werd 
aandacht besteed aan de veiligheid die elke vereniging – hoe dan ook – moet garanderen. De Karper 
heeft weliswaar voor vrijwel alle functies een VOG-verklaring als verplichting gesteld, maar dat is toch 
niet altijd voldoende. Het komende jaar zal dit verder aandacht krijgen.   

Tot slot 

Het jaar 2022 had een groter ambitieniveau dan dat van voorgaande jaren. Hoewel er best veel heeft 
kunnen plaatsvinden, blijven er zorgen. Het gevoel dat er veel meer mogelijk is, maar niet gerealiseerd 
kan worden vanwege het ontbreken van voldoende menskracht frustreert. De Karper staat er goed 
voor. Er blijven helaas veel mooie initiatieven op de plank liggen en dat is jammer. 

Het bestuur is desalniettemin tevreden, maar vooral dankbaar voor degenen die zich het afgelopen 
jaar hiervoor hebben ingezet.  

W.H.V. De Karper heeft toekomst. 

 

Winterswijk, januari 2023. 

 

Ricardo Schippers, voorzitter     Hans Bax, secretaris. 

 

 

Vaststelling en goedkeuring 

Het jaarverslag is besproken en vastgesteld in de bestuursvergadering van 9 januari 2023 en zal op 
20 maart 2023. ter goedkeuring aan de ledenvergadering worden voorgelegd. 


